
 

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Caroline Dieker. 

 

Jag har under några Kommunfullmäktige möten ställt frågan till 
kommunstyrelsens ordförande om hyreskostnaden för de nya lokalerna som 
iordningställts för Samhällsbyggnads förvaltningen av Askersundsbostäder i 
Lindens byggnad, dock utan att få svar. Nu har jag tagit del av detta 
hyreskontrakt och ser att det är underskrivet 2022-12-08 samt 12-06 av 
Kommunstyrelsens ordförande samt Kommunchefen. Hyran är satt till 1351 
tkr/år, 112584/månad.  Till detta tillkommer kostnad för el, städning samt 
ledningar för datakommunikation. 

Frågor som då finns är: 

Är hela denna kostnad med i budgeten?                                                                          
Hur ser hyreskostnaden ut jämfört med de förra kostnaderna för kommunerna 
som ingår?                                                                                                                     
Kommer avgifterna för kommunerna behöva ökas på grund av eventuellt höjda 
kostnader?                                                                                                                   
Finns det behov att det fortsatt finns kontor i alla kommuner för service till 
medborgare?    

 

Johan Calais  Socialdemokraterna.                                       


